

# Limited One (1) Year Warranty

---

Coastal Industries, Inc. ("Coastal") offers the following limited warranties. These limited warranties extend to the original consumer purchaser, or any person receiving this product as a gift from the original consumer purchaser, and to no other purchaser or transferee.

## Limited One (1) Year Warranty

Coastal warrants this tub/shower enclosure ("unit") against defects in materials or workmanship for a period of one year after the date of purchase. The unit must be installed by a qualified installer. Proof of purchase is required (receipt, order number, etc.) During this period, Coastal will repair or replace this unit, at its option, without charge to consumer, if this unit is found to be defective upon inspection by an authorized Coastal representative. Unit replacement is limited to a unit of comparable size and style, and does not include any cost of removal or installation.

## Consumer Responsibility:

Consumer must notify Coastal of a defect within thirty (30) days after the date of purchase. This warranty is effective only if this unit is purchased and installed in the U.S.A. Labor service charges for removal and installation of this unit are not covered by this warranty. This warranty extends only to defects in materials or workmanship, as limited above, and does NOT extend to damage caused by misuse, accident, improper installation, improper maintenance or use in violation of instructions furnished by Coastal, or to units that have been altered or modified without Coastal's written authorization. This warranty does NOT extend to glass breakage. This warranty is VOID if this unit is not installed in accordance with installation instructions supplied by Coastal, or if this unit is moved from its place of original installation. This warranty is VOID if you use any non-rinseable cleaning product including, but not limited to, "Clean Shower." To obtain warranty servicing, you should contact Coastal for warranty service within thirty (30) days after the date you find a defect in this unit. Also, you should arrange for the delivery of the unit to an Authorized Coastal representative. Units shipped to Coastal's representatives must be insured, and safely and securely packed, preferably in the original shipping carton, and a letter explaining the defect must be enclosed.

ALL WARRANTIES IMPLIED BY STATE LAW, INCLUDING THE IMPLIED WARRANTIES OF MERCHANTABILITY AND FITNESS FOR A PARTICULAR PURPOSE, ARE EXPRESSLY EXCLUDED.

Some states do not allow limitations on how long an implied warranty lasts, so the above limitation may not apply to you. THE FOREGOING EXPRESS WARRANTY IS EXCLUSIVE AND IN LIEU OF ALL OTHER WARRANTIES, GUARANTEES, AGREEMENTS AND SIMILAR OBLIGATIONS OF MANUFACTURER OR SELLER WITH RESPECT TO THE REPAIR OR REPLACEMENT OF ANY PRODUCT OR PARTS. IN NO EVENT SHALL COASTAL BE LIABLE FOR CONSEQUENTIAL OR INCIDENTAL DAMAGES.

Some states do not allow the exclusion or limitation of incidental or consequential damages, so the above limitation may not apply to you.

No person, agent, distributor, dealer, service station or company is authorized to change, modify or extend the terms of these warranties in any manner whatsoever. The time within which an action must be commenced to enforce any obligation of Coastal arising under this warranty, or under any statute, or law of the United States or any state thereof, is hereby limited to one year from the date you discover, or should have discovered, the defect. This limitation does not apply to implied warranties arising under state law. Some states do not permit limitation of the time within which you may bring an action beyond the limits provided by state law, so the above provision may not apply to you. This warranty gives you specific legal rights and you may also have other rights which vary from state to state.

# Garantie Limitée d'un (1) An

---

Coastal Industries, Inc. (« Coastal ») offre les garanties limitées suivantes. Ces garanties limitées s'appliquent à l'acheteur initial ou à toute personne recevant ce produit en cadeau de l'acheteur initial, à l'exclusion de tout autre acheteur ou cessionnaire.

## Garantie limitée d'un (1) an

Coastal garantit cette porte de baignoire/douche (« unité ») contre tout défaut de matériaux ou de fabrication pendant une période d'un an à compter de la date d'achat. L'unité doit être installée par un technicien qualifié. Une preuve d'achat est requise (reçu, numéro de commande, etc.). Pendant cette période, Coastal réparera ou remplacera cette unité, à sa discrétion, sans frais pour le consommateur, si cette unité s'avère défectueuse après inspection par un représentant agréé de Coastal. Le remplacement de l'unité est limité à une unité de taille et de style comparables, et ne comprend aucun coût de démontage ou d'installation.

## Responsabilité du consommateur:

Le consommateur doit aviser Coastal d'un défaut dans les trente (30) jours suivant la date d'achat. La présente garantie ne s'applique que si l'unité est achetée et installée aux États-Unis. Les frais de main d'oeuvre pour l'enlèvement et l'installation de cette unité ne sont pas couverts par la présente garantie. La présente garantie s'applique uniquement aux défauts de matériaux ou de fabrication, tels que limites ci-dessus, et ne s'applique PAS aux dommages causés par une mauvaise utilisation, un accident, une mauvaise installation, un mauvais entretien ou une utilisation contraire aux instructions fournies par Coastal, ou aux unités qui ont été altérées ou modifiées sans l'autorisation écrite de Coastal. La présente garantie ne comprend PAS les bris de verre. La présente garantie est NULLE si cette unité n'est pas installée conformément aux instructions d'installation fournies par Coastal, ou si cette unité est déplacée de son lieu d'installation d'origine. La présente garantie est NULLE si vous utilisez un produit de nettoyage non rinçable, y compris, mais sans s'y limiter, « Douche propre ». Pour bénéficier de la garantie, vous devez contacter Coastal dans les trente (30) jours suivant la date à laquelle vous avez constaté un défaut sur cette unité. Vous devez également prendre des dispositions pour que l'unité soit livrée à un représentant agréé de Coastal. Les unités expédiées aux représentants de Coastal doivent être assurées et emballées de manière sûre et sécurisée, de préférence dans le carton d'expédition d'origine, et une lettre expliquant le défaut doit être jointe.

TOUTES LES GARANTIES IMPLICITES EN VERTU DE LA LOI DE L'ÉTAT, Y COMPRIS LES GARANTIES IMPLICITES DE QUALITÉ MARCHANDE ET D'ADEQUATION A UN USAGE PARTICULIER, SONT EXPRESSÉMENT EXCLUES.

Certains États ne permettent pas de limiter la durée d'une garantie implicite, de sorte que la limitation ci-dessus peut ne pas s'appliquer à vous. LA GARANTIE EXPRESSE CI-DESSUS EST EXCLUSIVE ET REMPLACE TOUTES LES AUTRES GARANTIES, ACCORDS ET OBLIGATIONS SIMILAIRES DU FABRICANT OU DU VENDEUR EN CE QUI CONCERNE LA RÉPARATION OU LE REMPLACEMENT DE TOUT PRODUIT OU PIÈCE. EN AUCUN CAS, COASTAL N'EST RESPONSABLE DES DOMMAGES INDIRECTS OU ACCESSOIRES.

Certains États n'autorisent pas l'exclusion ou la limitation des dommages accessoires ou indirects, de sorte que la limitation ci-dessus peut ne pas s'appliquer à vous. Aucune personne, agent, distributeur, revendeur, station-service ou société n'est autorisée à changer, modifier ou étendre les termes de ces garanties de quelque manière que ce soit. Le délai dans lequel une action doit être engagée pour faire respecter toute obligation de

Coastal découlant de la présente garantie, ou de tout statut ou loi des États-Unis ou d'un de leurs États, est par la présente limitée à un an à compter de la date à laquelle vous avez découvert, ou auriez dû découvrir, le défaut. Cette limitation ne s'applique pas aux garanties implicites découlant de la législation de l'État. Certains États n'autorisent pas la limitation du délai dans lequel vous pouvez intenter une action au-delà des limites prévues par la loi de l'État, de sorte que la disposition ci-dessus peut ne pas s'appliquer à vous. La présente garantie vous confère des droits légaux spécifiques et vous pouvez également bénéficier d'autres droits qui varient d'un État à l'autre.